
 

 

VERSLAG  

Bewonersavond woningbouw Mispelkamp Vorden 
Datum en tijd: 24 maart 2025 van ca 19.00 – 21.00 uur 

Locatie: Hotel Bakker, Vorden 

 

Het verslag met de sheets als bijlage wordt verspreid via 

www.bronckhorst.nl/mispelkamp. 

 

 

AANWEZIG  

Buro SRO Lars Guido Yntema 

Buro SRO Janneke Boxhoorn 

Roelofs Thijs Kroep 

Gemeente Bronckhorst Bernadette Arends (wonen) 

Gemeente Bronckhorst Tonny Geverinck (water) 

Gemeente Brinckhorst Gerard Amersfoort (stedenbouw) 

Gemeente Bronckhorst Coen Beijer (verkeer) 

Gemeente Bronckhorst Sybrenne Hamer (wonen en werken) 

Gemeente Bronckhorst Anna Hoekman (communicatie) 

Gemeente Bronckhorst Johan Brands (projectleider) 

 

Aanwezige omwonenden: ca 60. 

Dit verslag is opgesteld door Johan Brands 

 

Doel van deze bewonersavond:  

1. Presenteren voortgang ruimtelijke visie (inclusief de verwerking van opmerkingen vorige 

bewonersavond) 

2. Presenteren eerste bevindingen verkeersonderzoek 

3. Toelichting op het proces en waar we op dit moment staan 

4. Reactie ophalen ten aanzien van de gepresenteerde voorlopige resultaten 

 

Het overgrote deel van de avond bestond uit plenaire presentaties. De presentatiedia’s zijn 

toegevoegd aan dit verslag. 

Hieronder zijn de gemaakte opmerkingen (geclusterd) met het antwoord opgenomen. 

Na afloop was er mogelijkheid één op één met de aanwezige deskundigen te spreken. 

Daarvan is geen verslag gemaakt. 

 

Verslag van de avond: 

 

Er zijn veel vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over de huidige verkeerssituatie rond 

het plangebied. Veel omwonenden verwachten dat de verkeersituatie verder verslechtert 

door de ontwikkeling van het nieuwe woongebied: 

 

http://www.bronckhorst.nl/wonen
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1. Kunnen de Almenseweg en Mispelkampdijk meegenomen worden in de ruimtelijke 

visie Mispelkamp? 

Antwoord: De genoemde wegen maken geen onderdeel uit van het plangebied. Wel 

wordt onderzocht welke gevolgen de nieuwe woonwijk heeft voor de bestaande 

verkeersstructuur buiten het plangebied. Als daar knelpunten ontstaan die worden 

veroorzaakt door het bouwplan, dan moet hier een oplossing voor worden gezocht 

vanuit dit project. Om dit te kunnen beoordelen is Roelofs gevraagd een onderzoek te 

doen naar de verwachte verkeersstromen in de huidige situatie maar ook na het 

realiseren van het woongebied. 

Bestaande verkeersknelpunten vallen buiten het woningbouwproject en worden los 

van het project behandeld. De bestaande verkeersknelpunten hebben geen relatie 

met de toekomstige woonwijk, want de wijk is er nog niet. Onze opdracht is om een 

zo realistische inschatting van de toename en afwikkeling van het toekomstige 

verkeer te maken. 

2. Wordt de Oude Zuphenseweg heringericht? Die weg is nu al slecht. 

Antwoord: Net als bij antwoord 1.a. geldt dat beoordeeld moet worden of er door het 

bouwplan verkeersproblemen in de omgeving ontstaan en wat er voor nodig is om 

deze nieuwe problemen op te lossen. 

3. Volgens een bewoner is op de Mispelkampdijk op een verkeerde plek geteld. 

Hierdoor wordt verkeer op de weg gemist. 

Antwoord: dat is mogelijk maar kunnen we op dit moment niet precies beoordelen. 

Zullen we nader bekijken. 

 

Ten aanzien van de verkeerssituatie van de huidige infrastructuur (bestaande knelpunten) 

is toegezegd dat deze (los van dit woningbouwproject) binnen de gemeente worden 

besproken. Hier de gemeente op reageren. Genoemde aandachts- en zorgpunten zijn: 

• De huidige drukte op de Almenseweg is een punt van zorg. 

• Verkeers(on)veiligheid Almenseweg en Mispelkampdijk: er wordt te hard gereden 

en fietsers en vrachtwagens maken samen gebruik van een (te) krappe weg. 

• Eerder zijn eenvoudige maatregelen toegezegd. Waarom is daar nog niets mee 

gebeurd? 

• Slecht wegdek Oude Zutphenseweg. 

• Vrachtverkeer en enorme tractoren maken gebruik van alle drie de wegen 

(Almenseweg, Mispelkampdijk en Oude Zutphenseweg). Dit levert gevaarlijke 

situaties op. Wat is daar aan te doen? 

• Kruispunt provinciale weg en Oude Zuthpenseweg. Zoals gezegd wordt dit al met 

de provincie besproken. 

 

Andere gestelde vragen: 
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4. Hoeveel gaat een tunnel kosten? 

Antwoord: Daar kan op dit moment nog niets over gezegd worden omdat dit nog 

onderwerp van gesprek is binnen de gemeente. Dit onderwerp wordt eerst nog in het 

college besproken. Twee dingen zijn er over gezegd: ProRail is een voorstander van 

een langzaam verkeer tunnel omdat het de spoorovergangen ontlast. En verder is 

een tunnel technisch mogelijk maar is die ook erg duur. 

 

5. Is een autotunnel onderzocht? 

Antwoord: Dat is niet onderzocht. Die investering zal nog (veel) groter zijn dan een 

langzaam verkeer tunnel. 

 

6. Waarom wordt van 190 woningen uitgegaan? Het worden er steeds meer. 

Antwoord: 190 woningen op een gebied van 9 ha is geen erg grote woningdichtheid. 

Het aantal woningen is nog onderwerp van discussie. We gaan nu uit van een aantal 

tussen 155 en 190. Voor alle onderzoeken gaan we uit van het hoogst aantal 

woningen zodat de consequenties meevallen als het aantal lager uitvalt. Overigens is 

het ca 190. Het aantal kan iets hoger uitvallen als er bijvoorbeeld op hetzelfde stuk 

grond meer betaalbare woningen komen. Dit alles wordt later in de volgende fase 

verder uitgewerkt. 

 

7. Hoeveel aansluitingen komen er op de Almenseweg? 

Antwoord: De toegangsweg naar de school wordt in de toekomst ook voor de 

woonwijk gebuikt. Daarnaast komt er nog een extra aansluiting op de Almenseweg 

verder naar het noorden. 

 

8. Hoeveel lagen krijgt het appartementencomplex? 

Antwoord: Dat is nog niet besloten, maar waarschijnlijk worden dat er 3. 

 

9. Is er aandacht voor voorzieningen zoals speelterreinen? 

Antwoord: Dat wordt in het stedenbouwkundig plan uitgewerkt. Maar er zullen zeker 

voorzieningen in komen voor alle bewoners. 

 

10. Is er een kans dat de woningen helemaal niet aangesloten kunnen worden op het 

elektriciteitsnet? 

Antwoord: Dat risico is er, maar we hebben goed hoop (en verwachting) dat dit niet 

het geval zal zijn. Vooralsnog gaan we ervan uit dat aansluiting mogelijk is. Dat 

signaal krijgen we van de netbeheerder. 

 

11. Voor welke doelgroepen gaat gebouwd worden? 

Dat is nog niet precies bekend, maar grofweg mag ervan uitgegaan worden dat 1/3 

van de woningen voor sociale huur is en 1/3 voor betaalbare koop (en mogelijk huur) 

en 1/3 vrije sector. Daarbij zal zeker aandacht zijn voor starters en ouderen 
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(levensloopbestendige woningen). Dit wordt in de volgende fase in het 

stedenbouwkundig plan met een verkaveling uitgewerkt. 
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Bijlage: de sheets van de presentaties. 
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